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VÁNOÈNÍ TÌŠENÍ
I když tomu zatím nic nenasvìdèuje, máme tu opìt zimní
èas, a s ním spojené nejkrásnìjší svátky v roce - Vánoce.
Ani ve školce jsme nezaháleli. V letošním roce jsme
zaèali jednu krásnou tradici - "Zpívání  u  vánoèního stro-
mu". Jeho rozsvícením zaèala doba adventu a pro dìti
pøedevším tìšení se na Ježíška. Právì jemu byly
adresovány dopisy, které jsme Ježíškovi ve školce psali.
Byla v nich rozlièná pøání toho, co by si dìti pøály pod
stromeèkem najít.  Je hezké zjistit, že naše dìti neza-
pomínají ve svých pøáních ani na své nejbližší -
sourozence, rodièe, prarodièe….  Ve školce máme v sou-
vislosti s vánoèní nadílkou ještì jednu krásnou tradici.
Každým rokem tvoøíme s dìtmi "Strom splnìných pøání",

VÁžENÍ A MILÍ SPOLUOBÈANÉ,
Rok se s rokem sešel a máme tu zas vánoèní èas. Ani se
mi nechce vìøit, že èas plyne tak rychle. Vánoce jsou
èas, kdy v kruhu svých blízkých prožíváme neopako-
vatelné kouzlo vánoèního stromku, radost našich dìtí èi
vnouèat pøi rozbalování vánoèních dárkù. V tomto krás-
ném èase se opìt umíme tìšit z malièkostí a je nám
dobøe i z toho, že vìtšina lidí kolem nás, naše rodina,
pøátelé, známí èi sousedé mají k sobì o nìco blíž než
jindy. V upøímném úsmìvu, ve vlídném slovì èi upøím-
ném stisku ruky je velké bohatství, které v každém z nás
vyvolává pocit štìstí a pohody. Bylo by krásné, kdyby to
tak mohlo být i v bìžném a každodenním životì. Tento
èas je i obdobím bilancování a novoroèních pøedsevzetí,
která se ne vždy podaøí splnit. Nebuïme proto smutní,
vždyt’opìt stojíme na prahu nového roku, kde si mùžeme
splnit naše pøedstavy, sny a pøedsevzetí…

Milí spoluobèané, dovolte mi, abych Vám popøála krásné,
štìdré a lásky plné vánoèní svátky v kruhu Vašich
nejbližších. Dìtem pøeji bohatou nadílku vèetnì té
snìhové. Zároveò Vám všem ze srdce pøeji, aby jste do
nového roku vykroèili správnou nohou a s optimismem.
Pøeji Vám hodnì zdraví, lásky, štìstí, porozumìní
a úspìch v pracovním i osobním životì.  Zároveò chci
touto cestou podìkovat všem, kteøí se podíleli na rozvoji
naší obce nejen za jejich práci, ale i toleranci a trpìlivost.  

Jindøiška Halasníková
starostka obce

na kterém jsou obrázky z katalogù hraèek, které by si dìti
pøály najít pod stromeèkem ve školce. S napìtím potom
èekáme, co nám Ježíšek pod ten náš "školkový
stromeèek" opravdu pøinese. Letos jsme na nìj èekali

spolu s rodièi. A víte co? Ježíšek opravdu do naší školky
pøiletìl a nìkterá z našich pøání nám splnil. V tu chvíli se
z velkých maminek a tatínkù stali zase malé holèièky
a kluci a všichni zapomnìli v zápalu hry na to jak ten èas
letí. Když nastalo louèení se s hraèkami, ukápla i nejed-
na slzièka. Ale po ujištìní, že hraèky tu budou i zítra, se
na tváøích dìtí objevil úsmìv - nejhezèí dárek zase pro
nás všechny.
Chtìla proto bych touto cestou podìkovat všem spon-
zorùm, kteøí se naší "Vánoèní nadílky" zúèastnili, všem
rodièùm za celoroèní spolupráci, zamìstnancùm za obì-
tavost a Vám všem popøát krásné prožití svátkù
vánoèních a splnìní všech Vašich tajných pøání.

Bc. Jana KØÍŽOVÁ, 
øeditelka MŠ Sosnová

foto archiv MŠ v Sosnové
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II. SLAVNOSTNÍ ROZSVÌCENÍ VÁ-
NOÈNÍHO STROMU
Sníh sice nenapadl, ale severák foukal dost, když jsme
se vydali do stmívající se vesnice v podveèer první
adventní nedìle - železné, abychom dohlédli na rozsvì-
cení vánoèního stromu, který je stejnì hezký, jako byl ten
první. 
Letos se poved-
lo, a s rozsvìce-
ním veøejného
osvìtlení zùstal
r o z z á ø e n ý
vánoèní strom
zahalen ve tmì.
Dokonce i punèe
bylo víc, než lo-
ni. Nejsme ještì
zvyklí na podob-
né akce a jsou
tací, kteøí by si
tìch pár krokù
pro svaøák nebo
punè "jen tak
bez placení" ne-
došli, i kdyby je
muèili. Možná by
stálo za zvážení,
místo vybírání
vstupného hned
na vstupu, "pro-
dávat" èaj i grog
za lidových deset, dvacet Kè. Nìco se vybere, lidi mají
možnost se rozhodnout, zda dodrží pitný režim, èi ne
a nebudou vystavení pocitu trapnosti, že se dopiïují
nìèeho, byt’ zdarma, co už tøeba není.
Lidí pøišlo pomìrnì dost, nìkteøí, protože u stromeèku
mìly zpívat jejich dìti, synovci, neteøe, vnouèata,
pravnouèata, nìkteøí ze zvìdavosti a všichni byli dobøe
naladìni, usmìvaví, vstøícní, pohodoví, dobrá vùle, klid
a mír sálala do všech stran.
Malé zpívající dìti, to je sázka na jistotu. Byly roztomilé,
zpívaly seè jim síly staèily, strom nádhernì svítil, svaøené
víno rozehøívalo a smazávalo sílící severák, vánoèní èas
nastává……
Bonbónkem na  druhém  rozsvìcení vánoèního stromu
byli tøi mladíci, kteøí byt’ s pomocným textem, ale pøesto
se vydali všanc, pøekonali ostych a jali se silnìjším
hlasem, než dìti z mateøinky a školní družiny, pøedzpívá-
vat koledy ( tak jsem to alespoò pochopila já ) a moc ráda
se ke zpìvákùm pøidala. 
Zpìv je tak osvobozující. Mìli jste taky takový pocit?
SOUZNÌNÍ. Nevím, kdo Vás mládenci o tento hrdinský
èin požádal, ale dìkuji vám za všechny - Michale Øího,
Honzo Stárku, Ondro Bièištì - bylo to moc príma.
A teï to hlavní, co mì napadlo:  Ne všichni se koncem
roku vìnují bujarému veselí, neutuchajícímu pití
a veselým oslavám konce roku. Pouštìním petard. Jsou 

mezi námi i tací, kdo usínají u televizních programù,
nìkteøí se o pùlnoci probudí, popøejí si se svými
nejbližšími a pokraèují v bohulibé èinnosti, tedy spaní.
Pro ty, kdo doma nemají  nìmou tváø, kterou musí chránit
pøed dunivými petardami, pro ty, kteøí nechtìjí nechat
zvìtrat nedopitý šampus, ani jej dopíjet  sami,  pro ty,
komu zùstane na tácech plno netknutých jednohubek,
pøijïte k vánoènímu stromu.
Pøivítáme rok 2015 spo-leènì, dopijeme rozpité šam-
paòské, vezmeme sebou nedotèené kanapky,
seznámíme se navzájem.
PØIJDETE?  PØIJÏTE ! MY TAM BUDEME !!! 

V. Jeøalová

foto Martin Hnízdil

ANDÌLSKÝ BÁL VE ŠKOLCE
Nastal velký den, byl to všech dlouhý sen. 
Už jsou zase po roce naše krásné Vánoce. 
Jiskra v oku už se tøpytí u všech našich dìtí. 
Zaèíná už nadílka od našeho Andílka. 
Proto jsme si také hráli, zpívali a tancovali.
Byl to pøeci velký bál a ten den nám za to stál.
Køidélka mìl každý z nás, na èele hvìzdièka zlatavì záøí, 
Andílek pøeje všem, at’ se nám daøí. 
Užili jsme legrace a ty pìkné atrakce. 
Zlatá hvìzda k mraku letí, jak veselý smích našich
dìtí……. 
Vìø mi nebo nevìø mi, VÁNOCE jsou za dveømi.

Slávka HOLOVSKÁ
uèitelka MŠ Sosnová

fotografie z MŠ archiv MŠ v Sosnové
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KONANÉHO DNE 24. 11. 2014 OD 18:00 HODIN V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI OÚ V SOSNOVÉ

Pøítomni: Ing. Andìl, Bc. Gallo, p. Halasníková, Ing. Charvát, p. Janovský, p. Kadlecová, Ing. Kladníèek, p. Kulha-
nová, Mgr. Miho, p. Ritschel, MVDr. Russ, Ing. Øíha, p. Staòková, p. Voves 
Omluveni: Ing. Milde

Hosté: p. Pokorný, p. Pokorná, sl. Pokorná, p. Klementová, Ing. Pátra, p. Jeøalová, Ing. Blažek, p. Gorèík 

Jednání øídila Jindøiška Halasníková -  starostka obce.

V úvodu jednání starostka pøivítala zastupitele a  konstatovala, že zastupitelstvo bylo øádnì  svoláno a vyhlášeno. 
Je pøítomna nadpolovièní vìtšina èlenù zastupitelstva, takže jednání je usnášeníschopné. Pøítomní byli upozornìni na
poøizování zvukového záznamu z jednání a upozornìni na ztlumení  mobilních telefonù. 
Ovìøovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli urèeni: Bc. Gallo , Mgr. Miho
Zapisovatel: p. Macková
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ovìøen a vyvìšen na úøední desce a internetových stránkách obce.
Pøipomínky k nìmu nebyly podány žádné.  
Starostka seznámila pøítomné s navrženým programem.
Program:
1. Odprodej èásti p.p.è. 316, k.ú. Sosnová u Èeské Lípy
2. Zámìr odprodeje èásti p.p.è. 469/1, k.ú. Sosnová u Èeské Lípy
3. Smlouva o uzavøení smlouvy budoucí o zøízení VB k p.p.è. 504/1, vložení stožáru VN 35kV (ÈEZ Distribuce)
4. Schválení vyrovnaného rozpoètu obce Sosnová pro rok 2015
5. Rùzné

Starostka navrhla doplnìní bodu -  Dovolba èlenù výborù. A dále Bc. Gallo navrhl vyøadit bod 1 z programu jednání
z dùvodu podání žaloby, kterou podal Aviatik klub na  umožnìní pøístupu k jejich nemovitostem.
Návrh usnesení:
ZO souhlasí s vyøazením bodu 1. z programu jednání.
Pro: 7 - Gallo, Charvát, Kulhanová, Kadlecová, Andìl, Staòková, Ritschel  
Proti: 6 - Halasníková, Janovský, Voves, Miho, Kladníèek, Øíha
Zdržel se: 0
Návrh nebyl pøijat.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje program jednání vèetnì  bodu  - dovolba èlenù výborù.
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

Pøíchod MVDr. Russ v 18:07 hod.

1)  Odprodej èásti p.p.è. 316 k.ú. Sosnová u Èeské Lípy
Odsouhlasený zámìr odprodeje byl vyvìšen na úøední desce a byla podána jedna žádost o odprodej, kterou podali
RP Ramš s.r.o. a manželé Knopovi. Rada obce pøi ocenìní nabízeného pozemku postupovala dle pøílohy è. 5 
vyhlášce è. 3/2008 Sb. ministerstva financí, která je podkladem oceòování staveb inženýrských. Ing. Kladníèek
dovysvìtlil, že se jedná o pozemek, který obec nepotøebuje a je historicky souèástí uzavøeného areálu bývalého statku.
Bc. Gallo namítl, že obec zamítla žádost manželù Krejzových, kteøí chtìli odkoupit úèelovou komunikaci na Novém
Dvoøe. V tomto pøípadì se jednalo o veøejnì pøístupnou komunikaci do Pekla podotkl Ing. Kladníèek. Místostarosta
dodal, že pokud dojde k posunutí brány mimo úèelovou komunikaci, která je v majetku obce, zùstane pro èleny klubu
Aviatik situace stejná. Ing. Andìl doporuèuje vyèkat na rozhodnutí soudu. MVDr. Russ pøipomenul usnesení ZO,
kdy se nemají prodávat obecní komunikace, obává se, že se toto stane zvyklostí. Starostka nechápe proè tedy byl
odsouhlasen zámìr prodeje, když nyní ti, kteøí zámìr schválili se stavìjí proti. Ing. Pátra obdržel slovo a osvìtlil celou
situaci, jak funguje prùjezd areálem a odmítnutí zøízení vìcného bøemene Aviatik klubem. Ing. Kladníèek navrhl schválit
odprodej èásti p.p.è. 316 a ukonèil tak diskusi.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje odprodej èásti pozemku p.p.è. 316, k.ú. Sosnová u Èeské Lípy do spoleèného podílového vlastnictví RP
Ramš s.r.o. a manželù Knopových za èástku 350,- Kè za m2. Kupující uhradí veškeré náklady spojené s prodejem. 
Pro: 6  - Halasníková, Janovský, Voves, Miho, Kladníèek, Øíha  
Proti: 7 - Gallo, Charvát, Kulhanová, Kadlecová, Andìl, Staòková, Ritschel  
Zdržel se: 1 - Russ
Návrh nebyl pøijat.

ZÁPIS Z ØÁDNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
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2) Zámìr odprodeje èásti p.p.è. 469/1, k.ú. Sosnová u Èeské Lípy
Paní Kuèerová je majitelkou dvou sklepù, ke kterým má pøístup pøes obecní pozemek. Svou žádostí chce vyøešit
dlouhodobou nejistotu pøístupu ke svému majetku. Bc. Gallo upozornil, že se jedná o pozemek urèený k plnìní funkcí
lesa. Starostka dodala, že dle katastru ano, ale zároveò je pozemek v ochranném pásmu VVN a nelze zde stromy
vysázet. Navíc se jedná o cca 50 m2. MVDr. Russ navrhuje dlouhodobý pronájem p. Kuèerové na 20let.
Protinávrh usnesení:
ZO schvaluje uzavøít smlouvu o dlouhodobém pronájmu èásti pozemku p.p.è. 469/1 na 20 let s p. Kuèerovou. 
Pro: 3 (Russ, Janovský, Kadlecová)    Proti: 10 Zdržel se: 1(Kulhanová)
Návrh nebyl pøijat.

Starostka navrhla schválit pùvodní zámìr odprodeje.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje zámìr odprodeje èásti pozemku p.p.è. 469/1, k.ú. Sosnová u Èeské Lípy.
Pro: 11  Proti: 2 (Russ, Kadlecová) Zdržel se: 1(Kulhanová)
Návrh byl pøijat.

3) Smlouva o uzavøení smlouvy budoucí o zøízení VB k p.p.è. 504/1, vložení stožáru VN 35kV (ÈEZ Distribuce)
Jedná se o vložení jednoho stožáru vysokého napìtí na lesní pozemek, který je v majetku obce. V souèasné dobì
výška vedení nevyhovuje normì a je nutné zjednat nápravu. Vìcné bøemeno má být zøízeno za jednorázovou úplatu
3.100,- Kè. Dotazy od zastupitelù nebyly vzneseny žádné.
Návrh usnesení:
ZO povìøuje starostku obce k podpisu smlouvy o smlouvì budoucí o zøízení vìcného bøemene k p.p.è. 504/1 pro ÈEZ
Distribuce.
Pro: 14   Proti: 0 Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

4) Schválení vyrovnaného rozpoètu obce Sosnová pro rok 2015

PØÍJMY
Danì z pøíjmù celkem 5 728 000,00 Kè 
Daò z nemovitostí 469 000,00 Kè 
Nein.pøijatý transfer SR 120 000,00 Kè 
Místní poplatky 280 000,00 Kè 
Odvod loterií+VHP 260 000,00 Kè 
Správní poplatky 20 000,00 Kè 
Kultura 60 000,00 Kè 
Sport 2 000,00 Kè 
Bytové hospodáøství 117 000,00 Kè 
Nebytové hospodáøství 50 000,00 Kè 
Pohøebnictví 20 000,00 Kè 
Sbìr a svoz kom. odpadù                6 000,00 Kè 
Pøíjmy z úrokù 30 000,00 Kè 

Celkem 7 162 000,00 Kè

VÝDAJE
Komunikace     2 367 000,00 Kè 
Provoz veø.silnièní dopravy 65 000,00 Kè 
Pøedškolní zaøízení 400 000,00 Kè 
Èinnosti knihovnické 25 000,00 Kè 
Kultura 400 000,00 Kè 
Sport 240 000,00 Kè 
Bytové hospodáøství 80 000,00 Kè 
Veøejné osvìtlení 200 000,00 Kè 
Pohøebnictví 10 000,00 Kè 
Územní plán 95 000,00 Kè 
Sbìr a svoz kom. odpadù 750 000,00 Kè 
Veøejná zeleò 95 000,00 Kè 
Ochrana obyvatelstva 5 000,00 Kè 
Zastupitelstvo obcí 905 000,00 Kè 
Místní správa 1 500 000,00 Kè 
Pojištìní 25 000,00 Kè 

Celkem 7 162 000,00 Kè 
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Rozpoèet byl vyvìšen na úøední desce. Pøipomínky k nìmu nebyly vzneseny žádné.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje vyrovnaný rozpoèet pro rok 2015.
Pro: 14   Proti: 0 Zdržel se: 0
Návrh byl pøijat.

5) Dovolba èlenù výborù
Na ustanovujícím zastupitelstvu byli zvoleni pøedsedové výborù a pøedložili radì své návrhy na zbývající dva èleny 
v každém výboru. Rada tyto návrhy schválila a dle zákona o obcích je pøedkládá ZO ke schválení. 
Za kontrolní výbor byly navrženy p. Vlasta Pátková a p. Daniela Staòková. A za finanèní výbor byli navrženi Ing. Michal
Charvát a Ing. Rudolf Andìl.
Návrh usnesení:
ZO schvaluje  p. V. Pátkovou a p. D. Staòkovou èlenkami kontrolního výboru.
Pro: 13   Proti: 0 Zdržel se: 1 (Staòková)
Návrh byl pøijat.

Návrh usnesení:
ZO schvaluje Ing. R. Andìla a Ing. M. Charváta èleny finanèního výboru.
Pro: 13   Proti: 0 Zdržel se: 1 (Andìl)
Návrh byl pøijat.

6) Rùzné
- Usnesení RO - Bc. Gallo se dotázal na bod 1/C, kde se jedná o žádost p. Vokálové, která má zájem o pronájem
pozemku, které má v souèasné dobì v pronájmu p. Lopušan. Starostka odvìtila, že zájemcù o tyto pozemky je více
a RO se rozhodla, že nabídku pronájmù tìchto pozemkù vyvìsí na úøední desce. Poté dojde k vyhodnocení všech
nabídek a o budoucím pronajímateli rozhodne ZO. A dále na bod 1/N, kde se jedná o rozhodnutí KÚLK o zaplacení
poplatku za vyjmutí pùdy z lesního pùdního fondu. Tento poplatek má hradit ØSD, ale proti rozhodnutí se ØSD odvola-
lo. Obec se pøipojuje k ostatním úèastníkùm a na zaplacení poplatku trvá. U obce Sosnová se jedná o èástku cca
750tis. Kè. MVDr. Russ pøipomnìl nezaplacení poplatku za zábor veøejného prostranství. Starostka odvìtila, že i RO
toto øešila. Paní Kadlecová se dotázala, zda je uzavøena smlouva na zimní údržbu. Starostka odvìtila, že ano, obec je
pøipravena. Ing. Kladníèek se vyjádøil k bodu 1/B, kdy byla zamítnuta žádost Bc. Galla o zøízení vyhrazeného parko-
vacího stání. Jako radní byl rozhoøèen, že byla žádost podána, protože vyhrazené parkování bylo pøedmìtem soused-
ských sporù. 
- Dne 30. 11. 2014 od 17:00 hod. jsou všichni zváni k Vánoènímu stromeèku, který bude slavnostnì rozsvícen.

- Termíny zasedání ZO a RO pro rok 2015 jsou k dispozici na webu obce.

- Vyhláška o bioodpadech - obec má od 1. 1. 2015 povinnost zajistit likvidaci bioodpadù. V Sosnové již tøetí volební
období mohou obèané využívat ukládání bioodpadù sbìrný dvùr svozové firmy Marius Pedersen. Nový vyhláška bude
tématem další RO a následnì bude pøedložena ZO.

- Ing. Kladníèek oznámil pøedsedy komisí: sportovní - p. Kamil Ritschel
kulturní - p. Daniela Staòková

- p. Kadlecová se dotázala jakým zpùsobem byl proveden výbìr správce høištì. Starostka odvìtila, že po minulých
zkušenostech, kdy nebyl žádný zájemce, RO konstatovala, že pøedseda sportovní komise mùže být zároveò správcem
sportovního areálu.

Jednání bylo ukonèeno v 18:50 hod. 

U S N E S E N Í È. 2/2014 Z ØÁDNÉHO JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE KONANÉHO DNE

24. 11. 2014 OD 18.00 HOD. V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI OÚ
2/A ZO nesouhlasí s vyøazením bodu 1. z programu jednání.
2/B ZO schvaluje program jednání vèetnì  bodu  - dovolba èlenù výborù.
2/C ZO neschvaluje odprodej èásti pozemku p.p.è. 316, k.ú. Sosnová u Èeské Lípy do spoleèného podílového vlast-
nictví RP Ramš s.r.o. a manželù Knopových za èástku 350,- Kè za m2. 
2/D ZO neschvaluje uzavøít smlouvu o dlouhodobém pronájmu èásti pozemku p.p.è. 469/1 na 20 let s p. Kuèerovou. 
2/E ZO schvaluje zámìr odprodeje èásti pozemku p.p.è. 469/1, k.ú. Sosnová u Èeské Lípy.
2/F ZO povìøuje starostku obce k podpisu smlouvy o smlouvì budoucí o zøízení vìcného bøemene k p.p.è. 504/1 pro
ÈEZ Distribuce.
2/G ZO schvaluje vyrovnaný rozpoèet pro rok 2015.
2/H ZO schvaluje  p. V. Pátkovou a p. D. Staòkovou èlenkami kontrolního výboru.
2/I ZO schvaluje Ing. R. Andìla a Ing. M. Charváta èleny finanèního výboru.
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U S N E S E N Í  È. 1 /2014 Z RADY OBCE KONANÉ DNE 19. 11. 2014
1/A RO doporuèila odprodej èásti p.p.è. 316, k.ú. Sosnová u Èeské Lípy do spoleèného podílového vlastnictví 
RP- Ramš s.r.o. a manželù Knopových za èástku 350,- Kè/m2. Veškeré náklady spojené s prodejem uhradí kupující.
Pøedkládá ZO ke schválení.
1/B RO projednala a zamítla žádost Bc. Galla o zøízení vyhrazeného parkovacího stání na p.p.è. 494/40, k.ú. Sosnová
u Èeské Lípy.
1/C RO projednala žádost p. Vokálové o pronájem pozemkù p.è. 559/4, 561/25, 564/20 a  567/43. Zámìr o pronáj-
mu výše jmenovaných pozemkù bude vyvìšen na úøední desce a poté  budou vyhodnoceny všechny nabídky.
O budoucím pronajímateli rozhodne ZO.
1/D RO projednala žádost p. Olgy Kuèerové o odkoupení èásti p.p.è. 469/1, k.ú. Sosnová u Èeské Lípy. RO doporuèu-
je schválení zámìru odprodeje a pøedkládá ZO ke schválení.
1/E RO projednala a podpoøila uzavøení smlouvy o smlouvì budoucí pro ÈEZ k uzavøení vìcného bøemene
k p.p.è. 504/1, kde má dojít k instalaci stožáru VN 35kV. Pøedkládá ZO ke schválení.
1/F RO projednala žádost Mgr. Matuly o øešení zatékání dešt’ových vod z obecní komunikace na jeho pozemek.
K této vìci probìhlo dne 18. 11. 2014 místní šetøení za úèasti stavebního úøadu, kde byl dohodnutý další postup.
Zároveò dojde k okamžitému odstranìní svodù dešt’ové vody, aby nezatékala na obecní komunikaci.
1/G RO projednala doplnìnou žádost Aviatik Klubu na zøízení sjezdu. Z dùvodu podjatosti, kdy je obec souèasnì
silniènì správní orgán a zároveò úèastník øízení, žádost bude øešit odbor dopravy KÚKL.
1/H RO projednala a schválila žádost TJ Jiskra Nový Bor na pronájem KD dne 27. 4. 2015 za èástku 1500,- Kè a dne
27. 8. 2015 pronájem KD+ kabin a døevìnky za èástku 5000,- Kè. Pronájmy budou souèástí závodù v orientaèním bìhu
s mezinárodní úèastí.
1/I  RO projednala a pøedkládá ZO ke schválení vyrovnaný rozpoèet obce Sosnová pro rok 2015.
1/J RO zøídila kulturní komisi, kterou povede p. Daniela Staòková a sportovní komisi, kterou povede p. Kamil Ritschel.
Obì komise budou nejménì tøíèlenné.
1/K RO doplnila èleny finanèního výboru (Ing. M. Charvát, Ing. R. Andìl) a kontrolního výboru (D. Staòková,
V. Pátková). Pøedkládá ZO ke schválení.
1/L RO odsouhlasila uzavøení DPÈ s p. Kamilem Ritschelem , který bude novým správcem celého sportovního areálu.
1/M RO projednala a schválila seznam kulturních akcí poøádaných obcí do ledna 2015 vèetnì rozpoètu.
30. 11. 2014       Rozsvìcení vánoèního stromu                    4000,- Kè

2. 12. 2014       Pavlína Filipovská                                    15000,- Kè, vstupné 100,- Kè
6. 12. 2014       Mikulášská nadílka                                     6000,- Kè

13. 12. 2014       Zájezd do Drážïan                                     8000,- Kè autobus, vstupné 100,- Kè
16.  1.  2015       Ples obce Sosnová                                    8000,- Kè hudba, vstupné 150,- Kè
1/N RO projednala odvolání ØSD k rozhodnutí KÚLK, kdy  má ØSD zaplatit poplatek za vyjmutí pùdy z lesního pùd-
ního fondu. Obec se pøipojuje k rozhodnutí KÚLK.
1/O RO projednala nezaplacení poplatku za zábor veøejného prostranství pøi stavbì komunikace I/9. Firma ØSD bude
naposledy obeslána dopisem.
1/P RO projednala a schválila roèní odmìnu pro øeditelku MŠ Bc. Janu Køížovou.
1/Q RO projednala žádost manželù Sakmanových (è.p.119) o pøipojení k dešt’ové kanalizaci. Žádost byla zatím
odložena z dùvodu provìøení kapacity dešt’ové kanalizace.
1/R RO schválila vyhotovení projektové dokumentace k odvìtrání vestibulu KD. 
1/S RO projednala a schválila proplacení èástky 29.960,- Kè za nový nábytek do zázemí pro zamìstnanc
MŠ Sosnová.
1/T RO schválila program jednání ZO dne 24. 11. 2014 od 18:00 hod. 

Zapsala: Jindøiška Halasníková

U S N E S E N Í  È. 2 /2014 Z RADY OBCE KONANÉ DNE 8.12. 2014
2/A RO schválila od 1.1. 2015  školné  ve výši 400,- Kè mìsíènì pro všechny dìti umístìné v MŠ Sosnová.
2/B RO projednala a pøipravila ke schválení tyto investièní zámìry obce pro rok 2015:

Opravy komunikací            1.000.000,- Kè
Podlaha KD + odvìtrání        500.000,- Kè
Støecha MŠ                          300.000,- Kè
Výmìna oken OÚ                 200.000,- Kè
Rezerva                               367.000,- Kè

2/C RO projednala a schválila rozpoètové opatøení è. 4/2014. Pøedkládá ZO ke schválení.
2/D RO schválila finanèní dar ve výši 1500,- Kè pro Denní a pobytové sociální služby Èeská Lípa. Stacionáø je
využíván i místními obèany.
2/E RO projednala a zamítla žádost Centra pro zdravotnì postižené o finanèní pøíspìvek. V žádosti byla uvedena
optimální èástka 12.864,- Kè, která má být poskytnuta. 
2/F RO schválila zakoupení 14 ks Pøíruèek pro èlena ZO.

pokraèování na str. 7
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POZVÁNKA NA ZO LEDEN 2015
Všichni obèané jsou srdeènì zváni na jednání zas-
tupitelstva obce, které se koná v pondìlí 26. 1. 2015
od 18:00 hodin v zasedací místnosti OÚ v Sosnové.    

OÚ Sosnová

2/G RO projednala a schválila proplacení faktury od firmy ELDO (výstavba kabin) na základì sepsání dodatku ke
smlouvì o dílo. V dodatku budou uvedeny všechny zmìny týkající se firmy ELDO, bude pøiložen výpis z obchodního
rejstøíku a prohlášení jednatele podepsaného pod dodatkem, že je k tomu oprávnìn. 
2/H RO projednala svoz odpadu v roce 2015. Rozhodla, že se nepøipojí k zámìru mikroregionu Peklo realizovat svoz
odpadu dodavatelem služby jednotným pro všechny obce v mikroregionu.  Nadále bude využívat služby svozové firmy
Marius Pedersen.
2/I RO projednala a pøedkládá ZO ke schválení rozpoètový výhled obce Sosnová na období 2016 - 2020.
2/J RO projednala zajištìní zimní údržby obce v letošní zimì.  Odsouhlasila zajištìní údržby stejným dodavatelem na
základì stejné smlouvy o zimní údržbì.
2/K RO schválila pøíspìvek 1500,- Kè na Školu smyku, která se uskuteèní 24. 1. 2015 na autodromu v Sosnové.
2/L RO odsouhlasila program kulturních akcí na  I. pololetí 2015 vèetnì rozpoètu.
2/M RO projednala doložení vyúètování Programu podpory sportu. Vyslovila názor, že ti jedinci, kteøí nedoloží vyúè-
tování v termínu dle smlouvy, nemìli by mít nárok na pøíspìvek v roce 2015.
2/N RO schválila pracovní dobu OÚ v dobì vánoèních svátkù. Obèané budou informováni obvyklým zpùsobem.
Rozpis bude vyvìšen na OÚ. 
2/O RO schválila program jednání ZO dne 17. 12. 2014 od 18:00 hod. 

Zapsala: Jindøiška Halasníková

pokraèování ze str. 6

TERMÍNY ZASEDÁNÍ RO, ZO 2015
Rada obce             Zastupitelstvo obce  
12. 1. 2015                 26. 1. 2015                                  

9. 2. 2015                 23. 2. 2015                                  
16. 3. 2015                 30. 3. 2015                                  
13. 4. 2015                 27. 4. 2015
11. 5. 2015                 25. 5. 2015
15. 6. 2015                 29. 6. 2015                                  
14. 9. 2015                 30. 9. 2015 støeda                        
12. 10. 2015               26. 10. 2015
18. 11. 2015 støeda     30. 11. 2015                                

7. 12. 2015               16. 12. 2015  

NOVÉ KNIHY
Clemens Abby - Zmrzlinové sedmé nebe
Ivanka Devátá - Radši nekoukat
Øeháèková Vìra  - Návraty do lázní
Poncarová Petra - Andìlská mrcha
Fojtová Vìra - Vražedné chardonnay
Galen Shana - Setkání v Nepoli
Vejmìlková Eva - Rùžové pole
Pospíšilová  - Koèka na plotì

V. Pátková

INFO Z KNIHOVNY ...

SMÍŠENKA O VÁNOCÍCH
22, 23. 12. normální otevítací doba
24. 12. 6:30 - 11:00 
25, 26, 27. 12.   zavøeno
29, 30. 12. normální otevírací doba
31. 12      6:30 - 11:00
1. 1. 2015 zavøeno 
Objednávky na peèivo a saláty pøijímáme

WORKSHOP
V sobotu 29. listopadu probìhlo v prostorách kulturního
domu v Sosnovéuž druhé celodenní tvoøení. 
To první jsem prošvihla, protože jsem byla " ve mlejnì",
kde probíhají podobné aktivity. Takže druhé tvoøení jsem
si nenechala ujít. Nejmladší vnuèka Rozárka se taky tìši-
la, krátce po 10. hodinì ranní jsme byly tam.
Pøi prvním vstupu jsem byla pøekvapena množstvím jed-
notlivých stanovišt’ a možnostmi si nìco zkusit a vyrobit
za odborného dozoru "sama".
Abychom mìly pøehled, obešly jsme si všech 12
stanovišt’, pak se aktivity podøizovaly pøáním Rozárky,
protože jsem tam vlastnì šla kvùli ní, ale nejradìji bych
se rozdìlila na 12 dílkù, abych pochopila a nauèila se
všechny techniky a dovednosti, které tam trpìlivé
"mistrové" vysvìtlovaly, pøedvádìly a uèily. 

Pro ty, kdo nemìl  èas, chut’, dostatek trpìlivosti nebo
umu, èi náladu, byly pøipraveny hotové výrobky k prode-
ji. Ti,  kteøí se odhodlali, že to zkusí, museli taky zanechat
u stánku nìjaký peníz za spotøebovaný materiál, protože
na nikom neroste peøí, že? A "mistrové" je pro nás
nakoupily. Ale ten pocit, když se Váš výrobek alespoò
trochu podobal práci "mistrové" byl k nezaplacení.
To teï píši o svých pocitech, ale k nezaplacení byl i ten
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zápal dìtí, nìkdy jsem nestaèila zírat, co ti malí
èlovíèkové dokázali za tak krátkou chvíli pochopit, zvlád-
nout a vyrobit si pro sebe nebo pro všechny èleny rodiny,
na které mysleli.
A co byste si mohli odnést, kdyby jste pøišli? 
Adventní vìnec na svíèky, vìnec na dveøe, šperky,
naušnice, brože, mohli jste si namalovat sklenìné
vánoèní ozdoby, vytvoøit pøáníèko z papíru, nebo další
ozdoby z polystyrenových koulièek, mohli jste vyrábìt
z papírového pedigu, takové košíky z proutí ( tak ty jsme
nestihly), z tkaného filcu jsme vyrábìly ptáèky, sovy,
medvídky, z vlny technikou zvanou plstìní (mokré
i suché), úžasná byla technika práce s ubrousky - ," mis-
trová" jich tam mìla kolem tisíce, takže vybrat se dalo 
a dárky se pod rukama tvoøily samy.
Pamatujete se, jaké mìla babièka o vánocích korálkové
ozdoby? Tak ty si tam vyrábìly úplnì malé dìti.
Jeden stánek (Klára Charvátová, Martina Lùžková,
Danka Staòková, Jindøiška Halasníková a Denisa
Kulhanová) vyrábìl tu krásnou snìhobílou vesnièku,
kterou uvidíte za okny kulturního domu, taky velké vloèky
z papíru (ty jsou uvnitø zavìšené), a taky je mùžete vidìt
na našem oknì, i nám s Rozárkou se 3 povedly.
Ten krásný betlém, který byl pøi rozvìcení vánoèního
stromeèku, vyrobily a navrhly samy Danka Staòková,
Martina Lùžková a Denisa Kulhanová - teï je uvnitø
v "kulturáku".
Jo a stromeèek,  který je v kulturním domì po dobu,
kdy probíhalo tvoøení, ozdobily Jindra Halasníková
a  Dana Janeèková, urèitì tam bylo lidí víc, ale kdo, to
vám nepovím, protože když tvoøíte, tak nekoukáte napra-
vo, nalevo, protože jste tzv. " v rauši".
Navnadila jsem vás trochu? To je dobøe, protože v únoru
bude " workshop" probíhat zas.
Já tam budu a vy? Bylo mi moc líto tìch dìtí, které pøiš-
ly s maminkami nebo babièkami až odpoledne a mnoho
toho již nestihly vyrobit a byly smutné. My s Rozárkou
jsme odcházely až pøed 18 hod., pouze jsme na pùl
hoïky odskoèily k obìdu. Vyrobily jsme si hodnì krás-
ných vìcí, hodnì dárkù, ale všechna stanovištì jsme
stejnì za tìch cca 7 hod nestihly. Tak co, pøijdete? Pøijít
mohou pøece všechny, i když sebou nemají dìti nebo
vnouèata,  které si chtìjí ozvláštnit všední dny, které si
chtìjí ovìøit, že když se chce, tak všechno jde, které se
chtìjí setkat s pohodovými lidmi, které spoleèenství lidí
nabíjí a neubíjí. Pøijïte "pobejt" ! A proè Vás na to lákám
já? Protože to tvoøení vnímám jako levoboèka klubu
dívek a žen, protože, kdyby nás tvoøení "pøeválco-
valo", mù-
žeme si
už pøímo
n ì j a k o u
è i n n o s t
napláno-
vat èastìji
s konkrét-
ní techni-
kou, a tøe-
ba až od
20 hodiny veèerní, až dají maminky dìti spát.

Vlad. Jeøalová 

foto p. Šimek

PØEDVÁNOÈNÍ PELMEL,
ANEB O PRASATECH, FOTBALOVÉM

HØIŠTI A PSECH. 
Sosnovské fotbalové høištì navštívila divoká prasata.
Návštìva byla opakovaná a na peèlivì udržovaném
trávníku zùstaly stopy po buchtování, jak se také øíká
rýpancùm. Proè to prasata dìlají? Fotbalisti si øeknou, 
že je to naschvál, aby jim znièily jejich práci a mnohale-
tou snahu. 
Èerná zvìø není ve svém jídelníèku vybíravá, jsou to
všežravci. Vedle potravy zelených pícnin, žaludù, kterých
je letos nebývalá úroda, mají potøebu i živoèišných
bílkovin, proto tøeba uloví srnèí, nebo spoøádají uhynulou
zvìø.  V lese je vidí lesníci docela rádi, protože pøi sbìru
živoèišné potravy pøerývají les a vysbírají mnoho zakuk-
lených larev pod stromy, ze kterých by se na jaøe vylíhli
škùdci lesa. Mùžete vidìt jejich "práci" okolo starých
paøezù, kde v trouchnivìjícím døevì jsou rùzné larvy
a ponravy. 
No tak dobøe, ale proè je vábí zrovna fotbalové høištì?
Vzhledem k pravidelné péèi o trávník, kdy vedle sekání
a zavlažování, je zemina pro "buchtování" zajímavá -
snadnìji se pøerývá. Je v ní mnoho žížal, a to je pro
èernou pochoutka. Pokud se udìlá rozbor toho, co
divoèák spoøádal, tak najdeme tøeba øepku, žaludy
a masitou èást, a to bývají velmi èasto žížaly.
Jak se bránit pøed nežádoucím napadením fotbalového
høištì? Bohužel musím konstatovat, že 100 % ochrana,
pokud nebude høištì obehnané zdí, není. Prase se
dokáže dostat i pøes drátìný plot. Názornou ukázkou byl
cvièný fotbalový trávník v Jestøebí, kde prasata, i když
høištì bylo oplocené drátìným plotem, tak se tam po jeho
znièení opakovanì dostala. Výsledek byl jednoznaèný,
na høišti stojí rodinné domky, a høištì je jinde. Na høišti
(jakémkoliv) vznikla škoda, kdo ji uhradí? Podle zákona
o myslivosti se jedná o nehonební pozemek, tam mysliv-
ci lovit nesmìjí, a tak na nich nikdo nemùže nic chtít.
Bohužel, škoda jde za majitelem nehonebního pozemku.
Bylo by možno podle stejného zákona udìlat z nìj
výjimku, ale pøedstavte si, že by na našem høišti v noci
nìkdo støílel. Pokud bych bydlel v sousedství høištì,
tak bych si to rozhodnì nepøál.
A teï nìco k psímu problému. 
Jak je to s povinností mít psa na vodítku? Je øada obcí,
které místní vyhláškou tuto povinnost obèanùm ukládají,
a také  mohou pokutovat, pokud se pes pohybuje volnì.
Pokus zavést povinnost, aby pes musel mít náhubek
a nikomu nemohl ublížit, Nejvyšší soud zamítl. Jak je to
v lese? Zákon o myslivosti i o lesích neukládá vyslovenì
povinnost mít psa na vodítku,  jak to nìkteøí zejména
myslivci hlásají, ale pes nesmí být mimo vliv svého
vùdce. Bohužel nevychovaný pes to bez vodítka neumí.
Pokud má nìkdo nìkolik psù pohromadì, musí vìdìt,
že pes tak jako šelma psovitá, má v sobì zakódované
smeèkové chování. Pokud taková smeèka nevy-

pokraèování na str.9
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chovaných psù narazí na samostatného a ještì k tomu
menšího psa, zaútoèí. Nedávno poblíž obce k takové
události došlo. Vùdce malého psa jej šel bránit a dopad-
lo to velmi špatnì. Pokousán byl malý pes i jeho vùdce. 
Co v takové chvíli udìlat? Pøednì každý pes musí být
podle zákona oèkován proti vzteklinì. Proto jeho držitel
musí bez jakýchkoliv okolkù prokázat, že má tuto povin-
nost splnìnu. Pokud dojde ke zranìní psa nebo i èlovì-
ka, tak vlastník psù, kteøí zaútoèili, nese náklady spojené
s léèením obou. 
Jak prokázat, kdo byl útoèník, nebo porušil své povin-
nosti? Pokud se vùdci nedohodnou, zavolejte Policii ÈR
a zdùraznìte, že došlo k závažnému zranìní èlovìka
a oni musí pøijet vìc vyšetøit. Když se dohodnou vùdci
psù, tak doporuèuji, aby dohoda byla písemná pokud
možno ihned, nebo následnì v co nejkratší dobì, s uve-
dením konkrétních údajù a termínu. Ve chvíli, kdy tuto
dohodu povinný nesplní, tak okamžitì podejte trestní
oznámení. Náklady na ošetøení psa mohou dostoupit
znaèné výše a do jejich plnìní se obvykle moc nikomu
nechce. Správnì by mìl náklady na ošetøení zranìní
poškozeného vùdce hradit také ten, kdo vlastní útoèícího
psa. Pøi ošetøení zranìného èlovìka je také nutné doložit
platný oèkovací prùkaz psa, pokud se tak nestane, nebo
držitel útoèníka není znám, následuje oèkování proti
vzteklinì. (Prosím bez poznámek typu, tebe nechám
oèkovat také!)
Tento ponìkud neveselý odstavec je podložen skuteè-
nou událostí z listopadu a musím konstatovat, že mì by
se øešení pøedvedené vlastníkem útoèících psù, vùbec
nelíbilo.
Svatý Martin na bílém koni nepøijel, aèkoliv bývá obvyklé,
že v listopadu už to bývá druhý sníh. S jeho pøíchodem
zøejmì svatý Petr otálí. Když byl dosud nepøející, toužil
bych, aby nám jej alespoò trochu poslal na vánoce, ale
dlouhodobá pøedpovìï slibuje teploty jarní. 
Naše pejsky, èeká stejnì tak jako nás, pøíchod prvního
dne roku 2015 a s tím i rachejtle a ohòostroje. Pokud
není pes na støelbu zvyklý, èeká jej øada nepøíjemných
zážitkù. Vìtšina držitelù psù ví, jak jejich miláèek reagu-
je, a tak mohu pouze doporuèit, návštìvu veterináøe,
který pro pejska nìco pøedepíše a je na vás, kde s ním
ohòostroje pøežijete. Doporuèuje se takové místo, kde
sice bude èásteènì hluk slyšet, ale nebudou alespoò
vidìt záblesky. Pes, který ohòostroje nesnáší a bude mít
volnost, reaguje útìkem a to i velmi daleko a umí pøitom
pøekonat i znaèné pøekážky. Proto na obojek èíslo tele-
fonu!
Zvìø žijící ve volnosti, vzhledem k prùbìhu poèasí
nestrádá. Pokud ji budete i tak chtít nìco pøinést,
tak volte jablíèko, ale alespoò jej rozkrojte. Urèitì nenos-
te peèivo. 
Co na závìr? Popøejme si mnoho zdraví a splnìných
pøání v pøicházejícím roce 2015 a v rámci oslavy vánoc,
se bìžte podívat do lesa, je tam skuteènì krásnì.
Vše nejlepší do roku 2015 vám pøeje

Jiøí Vronský

CENA VODY V ROCE 2015
Severoèeská vodárenská spoleènost a.s. (SVS) vyhlašu-
je cenu vody (vodné a stoèné) na rok 2015 v regionu
pùsobnosti spoleènosti. 
Cena V+S pro rok 2015 (Kè/m3)

Cena bez DPH   Cena s 15 % DPH  
Voda pitná (vodné) 42,78 49,20 
Voda odkanalizovaná (stoèné) 40,72 46,83 
Celkem cena vody 83,50 96,03 

Cena vody na rok 2015 v regionu pùsobnosti SVS reflek-
tuje výsledky jednání s akcionáøi, tj. pøedstaviteli mìst
a obcí Ústeckého a pøevážné èásti Libereckého kraje,
kteøí dlouhodobì s vedením SVS, a v zájmu obyvatel,
diskutují o problematice ceny vody. Vedení SVS bìhem
podzimních mìsícù zorganizovalo øadu diskusních
setkání, která se uskuteènila po okresech v regionu SVS.
Po zohlednìní požadavkù, pøipomínek a reálných
možností se vedení spoleènosti podaøilo stanovit cenu
vody na rok 2015 tak, že navýšení ceny vody pøedstavu-
je pouze 3,9 % oproti možným 7,5 % podle akcionáøi
schváleného Podnikatelského zámìru do roku 2015.
Nárùst ceny vody v regionu SVS letos stagnuje - je stej-
ný jako v roce 2014. Nárùst 3,9 % v absolutním vyjádøení
znamená navýšení ceny vody pouze o 3,57 Kè za
1000 litrù vody ve srovnání s rokem 2014. Bìžnou vanu
si tak v pøíštím roce napustíte za 5,30 Kè a jedno splách-
nutí toalety vás vyjde na 0,30 - 0,60 Kè.

BRAMBORIÁDA 28. ØÍJNA 2014
V podzimní šedi jeden krásný, sluncem rozzáøený den.
Jako na objednávku. Zhruba ètyøicítka dìtí s rodièovským
doprovodem (nesmím zapomenout na babièky a dì-
deèky) si užívala sváteèní odpoledne "bramborovým"
sportem a "bramborovým" tvoøením. Nechybìla ani slad-
ká odmìna pro všechny zúèasnìné.
Dìkujeme (aè se zpoždìním) všem, kteøí nám s touto
akcí pro dìti pomáhali a Obecnímu úøadu v Sosnové za
podporu a odmìny pro dìti.

Daniela Staòková a Martina Lùžková
foto Magda Kulhánková
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MIKULÁŠSKÁ V SOSNOVÉ
... sedím a pøemýšlím, co napsat.... a nevím. Ještì teï
mám plné uši dìtského smíchu, oèi plné dìtských roz-
záøených tváøièek. 
Aè již spousta starších dìtí ví “jak to je”, pøece když proš-
ly nebeskou bránou a podaly si ruku s Mikulášem, èervík
pochybnosti v nich zahlodal. Ale ani s èerty to nebylo až
tak jednoduché. Èekali venku u ohništì na odvážlivce...
kteøí samozøejmì pøišli. Nìkteré dìti jen nakukovaly
z povzdálí, jiné èerty poøádnì prohnaly.
Dìkujeme, že jste pøišli.... dìti, rodièové, babièky
i dìdeèkové...
Pøejeme Vám krásné vánoce :) za kulturní komisi

Daniela Staòková
foto M. Charvát

REPREZENTAÈNÍ PLES

OBCE SOSNOVÁ
V PÁTEK 16. LEDNA 2015 OD

20:00 HODIN V KD SOSNOVÁ

Èeká Vás pestrý doprovodný program
a bohatá tombola.

K TANCI A POSLECHU HRAJE

SKUPINA COUNTRY 5

(pozor, nehrají pouze country)

OÚ v Sosnové

Vstupenky v cenì 150,- Kè jsou k dispozici na OÚ 
v Sosnové (tel. 487 520 874).

také u starostky p. Halasníkové
(tel.724179753)

SILVESTR 2014
PØIJÏTE SPOLEÈNÌ S NÁMI PØIVÍTAT ROK 2015 VE

STYLU 80. A 90. LET Až PO HITY SOUÈASNOSTI

OD 19:00HODIN V KD SOSNOVÁ

VSTUPNÉ 100,-
(V cenì sklenka sektu a drobné obèerstvení)
Vstup možný i s dìtmi.

Pøedprodej Michal janovský tel.: 606460442

VÁNOÈNÍ TURNAJ VE STOLNÍM

TENISU JEDNOTLIVCÙ,
který se koná V PÁTEK 26. PROSINCE 2014
na sále Kulturního domu Sosnová. 
Prezentace od 08:30 hod.
Zahájení cca v 09:00 hod.
Soutìží se ve 3 kategoriích - muži, ženy a mládež
(do 15 let).
Pøedbìžné pøihlášky podávejte do 17.12. 2014 buï
mailem: jan.gallo@seznam.cz
nebo na tel. 604 132644.

SPORT...

DNE 24. 1. 2015 (SOBOTA) se na autodromu

v Sosnové uskuteèní ve spolupráci s vedením autodro-
mu, Obecního úøadu Sosnová a obèanského sdružení
Motor Sport Sosnová již sedmá škola bezpeèné jízdy -

ŠKOLA SMYKU pro sosnovské obèany.

Pøedbìžný program:
09.00 - prezence
09:15-10:00 - teorie bezpeèné jízdy v uèebnì
- poté budou úèastníci rozdìleni do 3 skupin a postupnì
se vystøídají v sekcích: slalom, kluzná plocha v zatáèce,
kluzná plocha na rovinì, kde si za úèasti instruktora
mohou vyzkoušet své dovednosti pøi ovládání vozu. 

Školu smyku absolvuje každý ve svém vozidle a na
vlastní nebezpeèí. Protože je poèet úèastníkù omezen
(max cca 30 úèastníkù), je tøeba se pøihlásit e-mailem
na adresu j.antos@seznam.cz. V pøihlášce uveïte
jméno a adresu. Úèast na akci je zdarma, podmínkou je
øidièský prùkaz skupiny B, vùz a doklady od vozu.

Jaromír Antoš


